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Zápis
 

z 14. zasedání Akademického senátu VŠCHT dne 9. 9. 2003
 

Přítomno dle prezenční listiny: 11
 

V úvodu zasedání předseda senátu oznámil, že z důvodu ukončení doktorského studia Ing.Milana Moravce
zaniklo jeho členství v AS VŠCHT. Na jeho místo nastupuje zvolený náhradník Ing.Vít Dorničák.
 
Akademický senát schválil program jednání:
 
1.Vnitřní norma Pravidla o poskytování dodatkové dovolené zaměstnancům VŠCHT Praha
2.Vnitřní předpis Řád celoživotního vzdělávání na VŠCHT Praha
3. Vnitřní předpis Přijímání ke studiu a přijímací řízení na VŠCHT Praha
4. Různé
 
Ad 1.

Akademický senát projednal návrh vnitřní normy Pravidla o poskytování dodatkové dovolené zaměstnancům
VŠCHT Praha. V diskusi doc. Macková uvedla, že z hlediska ohrožení zdraví nevidí rozdíl v tom, jestli zaměstnanec
pracuje s pathogenními mikroorganismy více nebo méně než polovinu pracovní doby. Ing. Mansfeld odpověděl, že
podmínku pro přiznání dodatkové dovolené pracovat alespoň polovinu pracovní doby s pathogenními mikroorganismy
stanovuje vyšší právní předpis.

Většina přítomných členů AS vyjádřila souhlas (10-0-1) s předloženou vnitřní normou.
 
Ad 2.

Projednání vnitřního předpisu Řád celoživotního vzdělávání na VŠCHT Praha bylo přeloženo na příští zasedání,
protože pro schválení nebyl přítomen potřebný počet členů AS.
 
Ad 3.

Předseda pedagogického výboru AS doc. Flemr informoval o schůzce členů výboru s p.prorektorem Labíkem, na
které byly projednány připomínky k návrhu vnitřního předpisu Přijímání ke studiu a přijímací řízení na VŠCHT Praha.
V následující diskusi byla největší pozornost věnována problému přijímání uchazečů bez přijímacího řízení. Bylo
upozorněno, že velký počet přijatých studentů může způsobit problémy při ubytování na kolejích.

Další diskuse a konečné projednání vnitřního předpisu Přijímání ke studiu a přijímací řízení na VŠCHT Praha
bylo přeloženo na příští zasedání, protože pro schválení nebyl přítomen potřebný počet členů AS. Všem členům AS
bude rozeslána novější verze návrhu tohoto vnitřního předpisu, ve které již budou zapracovány připomínky
akceptované p. prorektorem. Pro informaci bude rozeslán i návrh výnosu, který bude upřesňovat podmínky provádění
přijímacího řízení.

 
Ad 4.

4.1. Členové AS diskutovali o zásadách výpočtu pedagogického výkonu, které poskytnul p. rektor. Doc.Voňka
upozornil na  nepoměr mezi ohodnocením zkoušek a vedením doktorandů. Doc.Macková uvedla, že není dostatečně
zohledněno vedení diplomových prací, řada studentů pracuje na diplomových pracích již v nižších ročnících. Na
připomínky reagoval p. rektor vysvětlujícím komentářem.

 
4.2. Pan rektor objasnil situaci ohledně dotací na stravování studentů VŠCHT v menzách ČVUT. U doktorandů

bylo neposkytování dotací v průběhu července, srpna a poloviny září vyřešeno udělením mimořádného sociálního
stipendia. Od 15. 9. by již žádné problémy s dotacemi na stravování doktorandů ani studentů magisterského studia
neměly být.

 
4.3. Pan kvestor informoval senát o využití finančních prostředků v rezervních položkách v neinvestiční i

investiční části rozpočtu (opravy střech v Jáchymově a Peci, sociální stipendia doktorandů, splacení dlužné částky za
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dotace na stravování studentů v menzách ČVUT v loňském roce, nová rozhlasová ústředna, převod části rezervních
prostředků na fakulty, podpora grantu Ing. Hrabala schválená v loňském roce).

 
4.4. Pan rektor informoval o průběhu sledování hospodaření na SÚZu. Předpokládá se dodržení rozpočtu + – 1

milion Kč.
 

4.5. Doc.Macková se dotázala, proč byl zakázán nákup klimatizačních jednotek. Pan rektor odpověděl, že toto
opatření schválilo kolegium rektora z důvodu neúměrně rostoucích nákladů na energii. 

 
 

Příští zasedání AS VŠCHT se koná 16. 9. 2003 od 14 hod. ve velké zasedací síni rektorátu.
         
 
Zapsala: M. Špicarová                                                                                 Za správnost: J. Fogl
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